
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-02-13, § 26 

 
 Tid: 13 februari 2007 kl 16.30 – 17.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 22 februari 2007 
  

 
Mikael Söderlund   Mirja Räihä Järvinen 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande 
Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande 
Tord Bergstedt (m) 
Annika Davidsson (m) 
Berthold Gustavsson (m) 
Anna Johansson (m) 
Torhild Lamo (v) 
Jimmy Lindgren (s) 
Mats Lindqvist (mp) 
Inge-Britt Lundin (fp) 
Jan Valeskog (s) 

 
Ersättare 

 Bo Arkelsten (m) 
Lars Bengtson (m)                                  tjänstgörande 
Adnan Bozkurt (s) 
Anna Lund (m) 
Datevig Mardirossian Lönn (m) 
Milly Namiro Darlson (s) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Charlotte Svensson (s)                           tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 
 

Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Hans Engstrand, 
Göran Gahm, Karin Hebel, Eva Leijon, Liisa Rautio, Lars-Erik Stålkrantz och Marita 
Söderqvist samt borgarrådssekreteraren från roteln Magnus Thulin. 



  

 
 § 26 

Områdesprogram för Bredäng, Sätra, Skärholmen och Vårberg. Remiss 
Dnr T2006-512-00805 
Bordlagt 23 januari 2007 nr 13  
Protokollsutdrag 
 
Trafikkontoret hade den 2 januari 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 
 stadsbyggnadsnämnden som svar på remiss avseende områdesprogram för 
 Bredäng, Sätra, Skärholmen och Vårberg. 
 
Yrkanden 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ledamoten Torhild Lamo (v) yrkade bifall till framlagt förslag som redovisas i bilaga 
I1. 
 
Ledamoten Mats Lindqvist yrkade bifall till framlagt förslag som redovisas i bilaga 
I2. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden 
enligt kontorets förslag d v s 
 
 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 
 stadsbyggnadsnämnden som svar på remiss avseende områdesprogram för 
 Bredäng, Sätra, Skärholmen och Vårberg. 
 
Reservationer 
Ledamoten Torhild Lamo (v) reserverade sig med hänvisning till sitt yrkande. 
 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) reserverade sig med hänvisning till sitt yrkande. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 26, bilaga I1 
 
Trafik- och renhållningsnämnden  
2007-02-13 
 
Tillhör ärende 26 
 
Områdesprogram för Bredäng, 
Sätra, Skärholmen och Vårberg 
 
Torhild Lamo, Kajsa Stenfelt (v) 

 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
att  som svar på programremissen överlämna och i huvudsak åberopa kontorets 
 tjänsteutlåtande 
 
att uttala att de byggnationer som föreslagits i kanten av Sätraskogen inte bör 
 genomföras 
 
att anföra följande: 
 
Ett flertal markanvisningar har redan lämnats för bostadsbyggandet i kanten av det 
blivande Sätrareservatet. Byggnationen på platsen för Sätra ridskola (som ska flyttas till 
annan plats) godkännes. Betr. Övriga markanvisningar hänvisas till tidigare 
reservationer och till beslut i Skärholmen stadsdelsnämnd. 
 
Stadens trafikpolitik ska bygga på utbyggd och förbättrad kollektivtrafik och 
trängselavgifter där intäkterna går till kollektivtrafiken. Ytterligare utbyggnad av 
kringfartsleder behövs därmed inte. Någon hänsyn till Förbifart Stockholm behöver 
därför inte tas i programmet. 



  

Tillhör § 26, bilaga I2 
 

Trafik- och renhållningsnämnden 
      2007-02-13 
 
      Tillhör ärende 26 

 
Områdesprogram för Bredäng, 
Sätra, Skärholmen och Vårberg. 
Remiss 

 
      Mats Lindqvist (mp) 
 
 

Förslag till beslut 
 
Trafik- och renhållningsnämnden beslutar 
 
att delvis tillstyrka områdesprogrammet.  
 
Samt 
 
att därutöver anföra följande: 
 
Det finns flera bra bygglägen i området, men alltför mycket av det föreslagna byggandet 
sker på grönmark. Spridningskorridorerna in mot Stockholm byggs igen och en del av 
projekten kommer allt för nära det kommande naturreservatet. 
 


